

條款及細則:

- 此優惠之推廣期為 2017 年 12 月 3 日至 2017 年 12 月 23 日期間，每月之 3、13 及 23 日，首尾兩天包括在內。
- 此優惠不適用於八達通增值或購買禮券、嬰幼兒奶粉、嬰幼兒紙尿片、燕窩及雞精。
- 所有指定印花派發，將以折扣後之消費金額計算。
- 此優惠不可與折扣券及其他優惠同時使用。
- 折扣後之賬單餘額必須為 HK\$500 或以上方可享免費送貨服務。
- 此優惠不適用於電話、電郵及傳真之交易。
- 恒生銀行有限公司(「恒生」)及參與商戶保留隨時暫停、更改或終止上述優惠及不時修改。有關優惠條款及細則之權利。如有任何爭議，恆生及參與商戶保留最終決定權。
- 請向店員查詢優惠詳情或索取恒生 enJoy 卡申請表格。

Terms and Conditions:

- The promotion period of this offer runs from 3rd December 2017 to 23rd December 2017, including every 3rd, 13th and 23rd day of the month, the first and last day inclusive.
- This offer cannot be used for Octopus Reload, nor for purchasing shopping vouchers, infant milk formula and baby and children milk powder, baby diapers, bird's nest and chicken essence.
- The amount of stamps issued is calculated on final purchase total after discount.
- This offer cannot be used in conjunction with any discount coupon and other special offers.
- To qualify for free delivery service, the remaining balance of the transaction after the Instant Discount Entitlement deducted from the total amount payable for the transaction must be HK\$500 or above.
- This offer is inapplicable for any transaction done over the phone, email and fax.
- Hang Seng Bank Limited ("Hang Seng") and each of the Participating Merchants reserve the right to suspend, revise or terminate the above offers at any time and to amend the terms and conditions thereof from time to time. In case of any dispute, the decision of Hang Seng and each of the Participating Merchants shall be final.
- Please contact store staffs for details and for Hang Seng enJoy Card application form.